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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 55/2022 

LV Sesja w dniu 19 lipca 2022  
Obrady rozpoczęto 19 lipca 2022 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:02 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak otworzyła LV sesję nadzwyczajną. Radni potwierdzili swoją 
obecność w systemie e-Sesja. Wiceprzewodnicząca stwierdziła kworum. 
 
2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wnoszenie wkładów pieniężnych przez Gminę Piaseczno do 
spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz dodał, że ze względów finansowych najlepszym rozwiązaniem będzie,         
aby w imieniu gminy spółka PWiK Piaseczno zajęła się budową basenu. Burmistrz Daniel Putkiewicz 
tłumaczył, że należy podjąć uchwałę o dofinansowaniu PWiK, by uzyskać jednoznaczną interpretację 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu 
uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak poinformowała, że mieszkaniec Sławomir C.  zgłosił chęć 
zabrania głosu. 

Radna Katarzyna Wypych zgłosiła wniosek formalny o ograniczenie wypowiedzi do 3 minut. 
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Wniosek formalny o ograniczenie czas dyskusji 
Głosowano w sprawie: wniosek formalny o ograniczenie czas dyskusji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (9) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Joanna Morawska, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Beata Walczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak 
Wniosek został przyjęty 
 
Mieszkaniec Sławomir C. apelował do radnych by głosowali przeciw przekazaniu środków finansowych na 
budowę basenu. Zwrócił uwagę, że PWiK ma trochę inne zadania do wykonania.  Podkreślił, że zbliża się 
kryzys energetyczny, ceny ciepła sieciowego mogą podrożeć nawet czterokrotnie. Lepiej wybudować 
strzelnicę za 2-4 mln złotych niż basen za 61 mln złotych. 
Mieszkaniec stwierdził, że należy inwestować w przetwarzanie bioodpadów i przygotować się do 
produkowania własnego, tańszego ciepła. 
W perspektywie 5-10 lat może wybuchnąć III wojna światowa, jeśli powstanie basen zostanie zniszczony. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz, odniósł się do wypowiedzi mieszkańca podkreślił, że basenu oczekują 
mieszkańcy, wskazując, że będą oni ponosić opłaty za korzystanie z pływalni.  Część komercyjna 
gwarantuje dochód, a to pozwoli pokryć część kosztów funkcjonowania obiektu.  Dodał, że nie wydaje się 
stosowne powoływanie kolejnej spółki, tylko po to by koordynowała realizację inwestycji. Przypomniał, że 
warunkiem przejęcia gruntu było wykorzystanie go w ciągu najbliższych 10 lat na cele związane z kulturą    
i kulturą fizyczną. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wnoszenie wkładów pieniężnych przez Gminę Piaseczno do 
spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak 
Uchwała została podjęta. 
 
3. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12. 
2021r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2022-2037. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 

Mieszkaniec Sławomir C. zadał pytanie odnośnie planów budowy stacji do ładowania samochodów 
elektrycznych, bowiem Komisja Europejska zaproponowała pakiet regulacji, które nazwano Fit for 55. 
Według Fit for 55 od 2035 roku będzie obowiązywał zakaz sprzedaży nowych aut spalinowych.  

Burmistrz Daniel Putkiewicz zapewnił, że pamiętamy o tym temacie, powstaną stację ładowania, będą one 
odpłatne dla mieszkańców. 

Pozytywna opinia Komisji Sportu 
 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12. 
2021r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2022-2037.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak 
Uchwała została podjęta. 
 
 
5. Zamknięcie sesji. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Magdalena Woźniak zamknęła 55 sesję nadzwyczajną o godz. 16.02. 

 

 
  

Wiceprzewodnicząca 
       Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


